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Sapulcē piedalās valdes locekļi Oskars Krūze, Atis Bogomazovs 

Biedrības „Latvijas ūdens slēpošanas un veikborda federācija” valdes sēdē piedalās divi valdes 

locekļi, līdz ar to sapulce ir lemttiesīga. 

Valdes sēdes darba kārtībā: 

1) Biedru sapulces izsludināšana 

2) Gada pārskata sagatavošana 

3) 2023. gada budžeta projekta sagatavošana 

4) Sacensību kalendāra sagatavošana 

1. Priekšlikums sasaukt kārtējo Biedru sapulci šī gada 30. martā kluba ‘Hi Wake’ telpās, Līčupes 

ielā 12, Sunīšos, Garkalnes novadā Ropažu pagastā. Izsludināt sekojošu darba kārtību – 1. Gada 

pārskata izskatīšana, 2. 2023. gada budžeta izskatīšana, 3. Sacensību kalendāra izskatīšana, 4. Citi 

jautājumi. 

Balsojums: Par - 2, Pret – nav, Atturas – nav. 
 

2. O. Krūze iepazīstina ar sagatavoto biedrības 2022. gada pārskatu. Tiek skaidroti divi pāskata 

punkti. Ieņēmumos pie biedru naudām – biedru naudas nav samaksājuši Bašķi  (2020,2021,2022 

gadi), Aqua Sports (2021,2022) Wake Up (2022). Izdevumos Citi Izdevumi (3435 EUR) ir 

iekļauti sekojoši izdevumi - IWWF biedru nauda 1040, Kabeļsači 1421, Veikbords aiz laivas un 

veiksērfs 768. Tiek skaidrots, ka sākotnēji sacensībām tika apstiprināts budžets 1800, Bet takā 

netika iztērēta paredzētā nauda sekretariāta nodrošināšanai (500), tad faktiski iztērēts ir mazāk kā 

budžetā. Priekšlikums nodot sagatavoto gada pārskatu apstiprināšanai Biedru sapulcē. 

Balsojums: Par - 2, Pret – nav, Atturas – nav. 
 

3. Tiek piedāvāts nodot Biedru sapulcei izskatīt sekojošu 2023. gada budžeta projektu. Sadaļā 

Biedru nauda vajadzētu būt lielākiem ieņēmumiem, bet maz ticams, ka visi nomaksās biedru 

naudas parādus. 

Ieņēmumi Dotācija 2080 

 Biedru nauda 600 

 Licences 400 

 KOPĀ 3080 

Izdevumi LČ 1500 

 IWWF 1100 

 Cits 300 

 KOPĀ 2900 

Balsojums: Par - 2, Pret – nav, Atturas – nav. 
 

4. O. Krūze ziņo, ka LČ veikbordā aiz laivas un veiksērfā norisināsies vienu dienu un notiks 27. 

augustā Spuņciemā. A. Bogomazovs ziņo, ka LČ kabeļveikbordā norisināsies veikparkā 

HiWake5.0, datums vel nav zināms.  Tiek plānots rīkot arī Latvijas kausu lineārajā kabelī, 

lēmums vel nav pieņemts. Pārējie biedri tiek aicināti rast iespēju nodrošināt LČ ūdensslēpošanā, 

kas nav noticis jau 2 gadus. 
 

Valdes priekšsēdētājs       Oskars Krūze 


